

# Sohn von Kovacevic

---

Anzeigen-Nr. 684



**Gesucht wird: Sohn von Kovacevic Milan, geb.am 21.04.1993 Belgrad, Serbien, ehem. Jugoslawien**

**Suchende Person: Kovacevic Milan Serbien, ehem. Jugoslawien**

Ich suche einen Sohn geboren am 21.04.1993, geboren in Belgrad im Volksfrontkrankenhaus.

Am 22 04 1993 wurden Mutter und Kind nach Neu Belgrad in das Institut verlegt.

Berichten zufolge ist mein Sohn am 27.04.1993 verstorben. Aus allen Unterlagen geht hervor, dass er gesund und munter ist. Die Hauptverdächtige ist Dr. Danica Jovanovic .

Er könnte illegal irgendwo auf der Welt adoptiert worden sein.

Mit freundlicher Genehmigung von Milan Kovacevic .

## Translation

---

# Son of Kovacevic

---

Ad ID. 684



**Wanted: Son of Kovacevic Milan, born on 21.04.1993 Belgrade, Serbia, former Yugoslavia**

**Seeking Person: Kovacevic Milan Serbia, former Yugoslavia**

**I am looking for a son born on 21.04.1993, born in Belgrade in People's Front Hospital.**

**On 22 04 1993 mother and child were transferred to New Belgrade in the institute.**

**According to reports, my son died on 27.04.1993. From all documents it is clear that he is alive and well. The main suspect is Dr. Danica Jovanovic.**

**He may have been illegally adopted somewhere in the world.**

Courtesy of Milan Kovacevic